
PROTOK6I NR 3/2016

Z POSIEDZENIA KOMISJI EDUKAOI RADY MIASTA

ODBYTEGO w DNIU 23 SIERPNIA 2016 r '

Prooonowanv oorzEdek obrad.

1. Sprawyorganizacyjne:
. otwarcie posiedzenia

r stwierdzenie quorum

o pzyigcie protokolu nr 7 zdnia 20 czerwca 2016r'

. zmiany pozqdku obrad

2. Protekt uchwaty w sprawie utwoftenia samozqdowej iednostki organizacyjnej pod nazwq

CentrumUslugWsp6|nychP|ac6wekoswiatowychweWoclawkuoraznadaniajejstatutu.

3. Projekt uchwary w sprawie likwidacji Miejskiego Zespolu obslugi Pzedszkoli we woctawku'

4.Projektuchwalyzmieniaj4cyuchwalgwsprawiezasadudzie|aniairozmiaruobni2ek
tvg6J.i.*;g. 6uo*iqtto;do *vtnru godiin zajqc nauczycielom pelniqcym stanowiska

kierownicze w pzedszroladh, sikolach,-plac6wkaih prowadzonych pzez Gminq Miasto

Woclawek,

5. Wolne wnioski i zapytania.

6. Zakoriczenie obrad Komisji.

Ad.1

Obradom pzewodniczyta Radna Mariola Gawlowska - Pzewodniczqca Komisii' kt6ra na wstqpie

powitala zebranych i potwieroziia ;; *O.1.*,,| listY obecnosci prawomocnoSci obrad Nastqpnie

czlonkowie Komisji pzyjgti proto[of flrTZOio z dnii 20 czerwca 2016 r. W dalszej cz96ci obrad,

Fo.*oOni..q., (omisil'iap'tafa, czy planowane sqzmiany do pierwotnie przedstawioneg-olozqOxu

obrad. Jednak nikt z obecnycn radnyih'nie wni6sl dodatkowych temal6w, a tym samym pzystqplono 0o

realizacji wspomnianego porzqdku obrad'

Ad.2

ProjektuchwatywsprawieutlivozeniasamozqdowejjednostkiorganizacyjnejpodnazwqCentrum
Uslug Wsp6lnyin Plac6wek O6wiatowych we Woclawku oraz nadania jej statutu'

W powy2szYm temacie olos zabrali :

DyrektorWydzia|uoswiatyAgnieszkaBialopiotrowicz.-poinformowala,2ezgodniezUchwalqNr
XVll/32/2016 Rady Miasta Woiawek zdniajs marca 2016 r, w sprawie zamiaru utwozenia jednostki

organizacyjnejpodnazwqcentrumUs|ugWsp6|nychP|acowekoswiatowychweWoc|awku,zachodzi
koniecznosc wniesienia pod obrady RM uchwaly w sprawie utwoftenia samozqdowej jednostki

organizacyjnej pod nazwE cuwpo. 6yret<tor wyozialu om6wila r6wnie2 jakie zadania bqdq nale2aly do

tejjednostkiicojestpodstawqobowiqzujqcqpzytwozeniuetatyzac.jiwtymCentrum'PaniAgnieszka
1



Bialopiotrowicz m6wila r6wnie2 na temat rozstzygnigd dla samoz4du w zakresie rozliczania VAT, kt6re

obligujq gming do rozliczania tego podatku wsp6lnie z jej jednostkami organizacyjnymi. Poinformowala

lakle, 2e utwozenie miejskiej jednostki organizacyjnej w naszym miescie jest sposobem na

zniwelowanie ryzyka wynikajqcego z koniecznosci wsp6lnego rozliczania podatku VAT pzez jednostki

oswiatowe o szerokiej i zr62nicowanej skali dziatalnoSci finansowej. Powolanie jednostki pzyczyni sig

do lepszej jako6ci obslugi finansowo-ksiqgowej, standaryzacjg proces6w ksiqgowych, jednolitq politykg

rachunkowosci, poprawnosc rozliczeri podatkowych oraz podwy2szenia efektywnoSci pracy Srodki

flnansowe na dzialalnoSi cenhum zostanq zabezpieczone w dziale 750, rozdz. 75095,a roczne

oszczqdnosci na placach z tytulu powstania centrum to kwota 350.000 zl. Jak ju2 wiadomo, nie

*..yriki. jednostki znajda sig w Centrum, jednak z czasem znajdq siq w dzialaniu wspomnianegg

Centrum.

Zastgpca Prezydenta Miasta dr Barbara Moraczewska - M6wila na temat zatrudnienia, informujqc 2e

pracownicy nie utracq pracy, ledyny minus, to zabranie dodatku gl6wnym ksiggowym' dotychczas

zatrudnionym w plac6wkach o6wiatowych. Taka sytuacia spowoduje to' 2e osoby pracujqce w szkolach

bqdq miafy ujednolicone wynagrodzenia, bqdzie to oczywi5cie zweryfikowane Pani dr Barbara

Moraczewska m6wila r6wnie2 na temat prowadzonych prac remontowych'

Zastqpca Dyrektora wydzialu Finans6w Boguslawa chojnacka - Poinformowala, 2e w uzupelnieniu do

wypowiedzi'pani Dyreitor Agnieszki Biatop'rotrowicz, Ze nie bqdzie to tylko centralizacia rozliczei VAT'

ale r6wnie2 nowe informacje centralne, kt6re nale2y pzekazywad do ministerstwa w tzw jednolitym

oliku kontrolnYm.

Radny Jaroslaw Hupto - stwierdzil, i2 uwa2a 2e od czasu podjgcia uchwaly intencyjnej do dnia

dzisiejszegozmienitysiqza|o2enia.Amianowicie,wpierwszejwersjichodzi|oowykozystaniebudynku

SP Nr 9, obecnie ta sytuacja sie zmienia' Byl tak2e szerszy zakres szko|. W p|ac6wkach, kt6re nie bgdq

w Centrum, bgdzie im du2o trudniej.

ZastgpcaPrezydentaMiastadrBarbaraMoraczewska-WyjaSnita,2ezalohenia,jakr6wnie2samaidea

nie zmienily siq. One sqtakie..t. itf * uchwale intencyjnei Po pzeprowadzonej termomodernizacji

budynku, zakladamy ze w roKu 20ig wszystkie plac6wki zostanq wchloniqte do naszego centrum i

bgdzietomie5ci|osig*ouoynrujeszczedzisiejszegoGimnazjumnrg'Pozatymmusimydzia|ao
zjodnie z liter4 prawa, a op62nienie wynika z braku wytycznych pzekazanych pzez ministerstwo'

RadnaEwaSzczepariska-Pytalaop|anyzagospodarowaniasaligimnastycznejwGimnazjumNr9.

ZastgpcaPrezydentaMlastadrBarbaraMoraczewska-WyjaSrnita,2enieby|ozainteresowaniatymi
pomieszczeniami i zdecydowano, 2e budynek zostanie pzekazany do AZK'

RadnaEwaSzczepariska-Czy|imamrozumied,2eniejesttownaszejkwestii,ty|koAdministracji
Zasob6w KomunalnYch.



Po zakoiczonej dyskusji Pzewodniczqca Komisji Edukacji poddala pod glosowanie pzedmiotowy

proiekt uchwaly, Itak:

Za udzieleniem pozytywnej opinii opowiedzialy sie cztery osoby, pzy jednym glosie wstzymujqcym sig i

braku glos6w pzeciwnych. A wiqc, projekt uchwaly w sprawie utlvoeenia samozqdowej jednostki

organizacyjnej pod nazwq centrum uslug wsp6lnych Plac6wek oSwiatowych we woclawku oraz

nadania jej statutu uzyskal opinie pozytywn4

Ad.2

Projekt uchwaly w sprawie likwidacji Miejskiego Zespolu obslugi Pzedszkoli we woclawku.

wprowadzenia do tematu dokonala Dyrektor wydziatu oSwiaty Agnieszka Bialopiotrowicz -
poinformowala,2ewzwiqzkuzdoprecyzowaniemart.5ust'gustawyosystemieoswiaty'podstawa
prawa Miejskiego Zespotu obslugi Pzedszkoli ulegla uchyleniu poniewa2 jej zapis zostal utzymany

tylko dla placower samozqoowylh. w zwiqzku z tym, z dniem 1 stycznia 2017 r,lraci moc uchwala

Rady Miasta xl/118/2011 zdnia2T czerwca 2011 r. w sprawie utwozenia jednostki budzetowej

tvtielstdego Zespotu Obslugi Pzedszkoli. Konsekwencjqtego jestfakt' 2e dzieri 31 grudnia 2016 r' jest

dniem ostatnim, kiedy z mocy prawa MZOP mo2e funkcjonowai a od dnia 1 stycznia 2017 r' nale2y go

zlikwidowa6. Na podstawie ustawy z dnia 25 czenruca 2015 r. o zmianie ustawy o samozqdzie gminny,

a konkretnie na podstawie art. i pkt. 3 gmina mo2e zapewni6 wsp6lnq obslugq w szczeg6lnosci

administracyjn4 finansowq, organi,acyln4 miqdzy innymi' innym zaliczanym do sektora flnans6w

puUticznycn gminnych, osobom prawnym utwozonym na podstawie odrqbnych ustaw w celu

wykony.waniazadafrpublicznychzwy|4czeniempzedsiqbiorstw,instytut6wbadawczych,bank6w'

sp6|ek prawa i sp6tek hand|owych, w zwiqzku z tym jak najbardziej obecnym jest Miejski Zespol Obslugi

pzedszkoli, podlega tym dziataniom. r iar, ;ai pahstwo widzieli w popzedniej uchwale planujemy

MZOPwlqczyddoCentrumU,tugWEOtnycnZnaszychszacunkdwwiemy'2eniktzMZOPpo
pzeksztalceniu nie straci pracy. Jeieli uchwara o utwozeniu cUW zostanie pzez Paristwa pzyjqta, to

r6wnie2 na razie lokalizacja MZOP po pzeksztalceniu nie ulegnie zmianie'

ZastgpcaPrezydentaMiastadrBarbaraMoraczewska-WyjaSnila'2eczasowosquzaleznieniaod

Uzqiu Marszatkowskiego, w czasie wszystko siq pzedluZa' ale to nie iest zalezne 0d nas'

PzewodniczqcaKomisjiMario|aGawtowska-Zapyta|ajakqro|gbgdziepelnilbudyneknau|.Ptasiej.

ZastgpcaPrezydentaMiastadrBarbaraMoraczewska-Bgdziepetni|ro|gtakjakdotychczasarchiwum.

Po zlo2onych wyja5nieniach Komisja Edukacji Rady Miasta-podczas pzeprowadzonego glosowania

pozytywnie, jednogtoSnle zaopiniowita prqen uchwaiy w. sgrawie likwidacji Miejskiego Zespolu Obslugi

pzedszkoli we Woclawku. W gloril.tiiu *riqto udziil piqcioro czlonk6w Komis.li



Projekt uchwaly zmieniajqcy uchwalg w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obni2ek tygodnlowego

obowiqzkowego wymiaru godzin zajg6 nauczycielom pelniqcym stanowiska kierownlcze w

pzedszkolach, szkolach, plac6wkach prowadzonych pzez Gminq Miasto Woclawek

Wprowadzenia do tematu dokonata Dyrektor Wydzialu Oswiaty Agnieszka Bialopiotrowicz - InformujEc,

2e organ prowadzqcy szkolg lub plac6wkq okreSla zasady udzlelania i rozmiaru obni2ek, o ktdrych

mowa w ust. 6 oraz przyznale zwolnienie z obowi4zku z realizaii zajqd o kt6rych mowa w art. 42 ust T

Karty Nauczyciela. Zasadnym jest podjgcie tej uchwaly kt6ra okre6la zasady i rozmiaru obni2ek

tygodniowego obowiqzkowego wymiaru godzin zajqd nauczycielom petniqcym stanowiska kierownicze

w pzedszkolach, szkolach i plac6wkach prowadzonych pzez Gminq Miasto woctawek, zwazywszy 2e

w okresie od ostatniej uchwaly w pzedmiotowej sprawie nastqpily zmiany, kt6re sqzwiqzane ze zmlane

struktury organizacyjnej Centrum Ksztalcenia Zawodowego i Ustawicznego'

Po zlozonych wyjasnienia Komisja Edukacji Rady Miasta pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly

zmieniajqcy uchwalg w sprawie iasad udzielania i rozmiaru obni2ek tygodniowego obowiqzkgwegg

wymia.i gbOzin zajq6 nauczycielom pelniqcym stanowiska kierownicze w przedszkolach, szkolach,

pl'ac6wkach prowadzonych pnez GminQ Miasto Woclawek'

Za udzie|eniem pozytywnej opinii opowiedzialo siQ czworo czlonk6w Komisji, pzy jednym glosie

wstrzymujqcym siQ i braku glos6w pfteciwnych'

Ad,5

Wolne wnioski i zapytania.

WpowyzszymtemaciegloszabralaPzewodnicz4caKomisiiRadnaMario|aGawlowska,ktora
ptitit iri.r,r,i. o pls,nacn jatiJiuprvngiySo fzewoo,nr.czlcggb 

Radv Miasta' kt6ry z kolei calos0

dokumentacji skierowat n. oOruOy fdrfuji Edukacji, a dotyczyly one briku dofinansowania do studiow

podyplomowych z iQzyka tng[rtki.gd dla naiczycieii wychowania pzedszkolnego..i edukacji

wczesnoszkotnej ze Sp Nr 2 we'\iioliaiuiu. panie * oioUacn M n, J.M oraz M.P w owym piSmie, liScie'

bo tak nazwaly swo14 xorespondenciq, prosily o zapoznanie sig ze sprawq i udzieleniu odpowiedzi Po

kilku dniach na moje rgce osooy ia-iriierlsowZnez+oZyy kolejne pismo datowane na.dziei 16 sierpnia

2016 r. w kt6rym prosily o *v.ot.ni. pisma skierowinego miedzv innymi do wojewody kujawsko'

pomorskiego i kt6re zostalo w trybie skargowym pzekazane plei woj-ewodg do. Rady, Miasta. w

;;*;i";" p;b M.N, J.M ;;; r"rf ioiniormbwary, 2e.chciaty tylko zasygnalizowag 
919btem 

i

.ii.VrJe',n'f.S.lrnL iaisiniafrj ,pi.*V, .'.i. zto2ennlkargi i prowadzenia wszelkich,procedur iakie

.i.i,riaririe'pty rozpatrywaniu'st<lrg. puni. z ogniska ZNp-pzv sP Nr 2 we Woclawku napisaly, 2e

oczekujq z nadziej4 Ze t)rzqd tr,tiasia Wtoctawef wygospodaiule Srodki na dofinansowanie do kurs6w

jgzyka angielskieg'o dla nauczycieli z SP Nr 2 we Woclawku

Wobec wyczerpania porz4dku obrad, posiedzenie Komisii zakonczono'

Protok6l spozqdzila
Jukowska

Obradlm pyeuodniczVta
?l LA t

Marlola Gawlowska

Pzewodniczqca Komisji

*k*9!r-rno.



Komiti. Cdukafl
Rady Miaita wloclilek

Wloctawek, 2016-0&25

8RM.0014.3.14.2016

Pan

dr Ma|rk Wotttowski

Prerydent Mlasta

OPlt{lA Nr'.4l2m6
(omlsil Edukacil RadY Miasta

z dnla 23 slennla 2016 r.

.r-. Komisja Edukacji Rady Miasta na posledzeniu w dniu 23 sierpnia 2016 r. udziellla
r -r jednogloSnle pozytywne1 oplnii do projehu uchwaly w sprawie likwidacll Mlejskiego Zespofu obsfugi

Pzedszkoli we Wloclawku.

W glosowaniu wzlelo udzial piecioro czlonk6w Komisji'

Po..yf,Kxo t"tr

Marlola Gawlotmka

r\ 4)



Komrilgiltftd.
nady MiaiuWbcrwcr

Wloclawek,20m&26

8RM.0014.3.14.2016

Pan

dr Marck Wortlounkl

Pr€zydcnt Mlasta

oPlNlA Nr14/2016
l(omlsll Edukacil RadY Miasta

z dnh Zt slerpnla 2015 r.

.'\KomisjaEdukacjiRadYMiastanaposiedzen|uwdniu23sierpnia2016r.udzie|||a7\' jednogtognie pozwwnej opinil do projektu uchwaly w sprawie likwidacjl MlejskieSo Zespolu obslugi

Pzedszkoli we Wloclawku.

W glosowanlu wzlelo udzlaf piQcioro czlonk6w Komisji'

pr?Nqilm?<om,t tl

MarlolS GawfouYska

/\u



Komisia Edukadl
Rady Miasta Wlocleu,.&

Wlochwek, 201G{E-26

8RM.0014.3.15.2016

Pan

dr Marck Woftkourkl

ftEzydent Mlasta

oPlNlA Nr15/2016
Konlsll Edukacil RadY Mlasta

z dnla 23 slorpnla 2016 r.

KomisjaEdukacjiRadyMiastanaposiedzeniuwdniu23sierpnia2016r'udzie|||a
pozytywnejoplniidoprojektuuchwa|ywspnwieutworzeniasamozldowejjednostkiorganizacyjnej
pod naar4 centrum Uslug wsp6lnych Plac6wek oswiatowych we wfoclawku oraz nadania jej

statutu.

Za udzieleniem pozytywnej opinii opowiedzialo siq czworo czlonk6w Komisjl, przy jednym gfosie

wstrzymujecym siQ i bnku glos6w pzeciwnych'

n
E



Wloclawek, 2015-08-25

Komisia Cdukxii
Radv Miasta Woclawex

BRM.0014.3.15.2015

Pan

dr Marek Woitkowski

Prezydent Miasta

OPIN lA Nr 15/2016

Komisji Edukacii Rady Mlasta

z dnia 23 sierpnia 2015 r.

Komisja Edukacji Rady Miasta na posiedzeniu w dniu 23 sierpnia 2016 r. udzielila

pozytywnej opinii do projektu uchwaly w sprawie utworzenia samorzqdowej jednostki organizacyjnej

pod nazwq centrum Uslug wsp6lnych Plac6wek oSwiatowych we wloclawku oraz nadania jej

statutu.

Za udzieleniem pozytywnej opinii opowiedzialo siq czworo czlonk6w Komisji, przy jednym glosie

wstrzymujecym siq i braku gfos6w przeciwnych.

I



Komisia [dukacii
Rady Miasta Wloclarct

8RM.m14.3.15.2015

Wtoc"lawek,20lm8-26

^

Pan

dr Marck Wojtkowskl

Pr€rydent Mlasta

OPlt{lA Nr15/2016
KomlsJi Edukacll RadY Mlasta

z dnla 23 slerpnla 2016 r.

Komlsja Edukacji Rady Miasta na posiedzenlu w dniu 23 sierpnia 2016 r' udzlelila

jednogloSnie pozytywnej opinii do projektu uchwalY zmieniajacej uchwalq w sprawie zasad

udzietanla i rozmlaru obnlzek tygodniowego obowiqzkowego wymlaru godzln zajqd nauczycielom

pelniecym stanowlska kierownicze w pnedszkolach, szkolach , plac6wkach prowadzonych pnez

GminQ Mlasto Wloclawek.

W glosow:niu wziqlo udzlal plgcioro czlonkdw Komisji'

,''n'ft,

Marlola'6i'rPbwska

/'\

KJ


